
        BURMISTRZ 
MIASTA I GMINY OŻARÓW
ul. Stodolna 1,  27·530 Ożarów 

Ożarów, dnia 05.08.2008 r.
K-0911/29/08

Regionalna Izba Obrachunkowa
 w Kielcach 

W     związku     wystąpieniem     pokontrolnym     z    dnia   30.08.2008     r. 
znak  :  WK-60/8/2843/2008 ,  Burmistrz  Miasta  i  Gminy Ożarów wnosi  zastrzeżenia  do 
wniosków pokontrolnych Nr 5 , Nr 6 i Nr 7. 
Ad.5.
W myśl  art.32 ust.  3a Ustawy z dnia  24 sierpnia 1991 r  .  o ochronie  przeciwpożarowej  /  tekst 
jednolity  Dz.  U.  Nr  147  poz.  1229  z  2002  r.  z  późno  zm./  Gmina  może  zatrudnić  Gminnego 
Komendanta  Ochrony  Przeciwpożarowej.  Pojęcie  zatrudnienia  nie  jest  równoznaczne 
z  zatrudnieniem  na  podstawie  umowy  o  pracę.  Instytucja  zatrudnienia  jest  pojęciem szerszym. 
Zatrudnienie w warunkach określonych art.  22 § 1 Kp jest  zatrudnieniem na podstawie  umowy 
o  pracę.  W  przypadku  zatrudnienia  Komendanta  Gminnego  Ochotniczych  Straży  Pożarnych 
warunki określone w art. 22 § 1 Kp nie występują. 
Komendant  nie  wykonuje  pracy  pod  kierownictwem  Burmistrza  jak  również  praca  nie  jest 
wykonywana  w miejscu i czasie oznaczonym.  Tym samym  Komendant  mógł  być  zatrudniony 
na podstawie umowy zlecenia. 
Ad.6
W  mojej  ocenie  wydatki  związane  z  zakupem  żywności  na  zawody  strażackie  związane  są 
z  kosztami  wyszkolenia  i zapewnienia  gotowości  bojowej  jednostek  OSP,  co  wynika  z  art.  32 
Ustawy    z    dnia   24   sierpnia   1991   r.    o   ochronie   przeciwpożarowej     /    tekst    jednolity 
Dz. U. Nr 147 poz. 1229 z 2002 r. z późno zm./. 
Ad.7
Wydatki  na  profilaktykę  i  przeciwdziałanie  alkoholizmowi  i  narkomanii  związane  były  ściśle 
z  realizacją  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych 
oraz  Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2007. 
Środki  te  były  przewidziane  w  Preliminarzu  Wydatków  do  Gminnego  Programu  Profilaktyki 
i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania 
Narkomanii   na   rok   2007  ,   tym   samym   uważam  iż   były  one   wydatkowane   zgodnie 
z  uchwalonymi  programami. 
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